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Dla miÅ‚oÅ›ników jeÅºdziectwa w Polsce mam dwie wiadomoÅ›ci: dobrÄ… i zÅ‚Ä…. Chodzi
konkretnie o moÅ¼liwoÅ›Ä‡ oglÄ…dania w telewizji relacji z poznaÅ„skiej Cavaliady. Ale nie tylko z
poznaÅ„skiej, z tych nastÄ™pnych takÅ¼e. Od której wiadomoÅ›ci zaczÄ…Ä‡?

ZacznÄ™ od zÅ‚ej. ZÅ‚a jest taka, Å¼e organizatorzy Cavaliady podpisali umowÄ™ na 3 lata z
telewizjÄ… nc+. To twór jaki powstaÅ‚ dwa lata temu z poÅ‚Ä…czenia Canal Plus oraz platformy
cyfrowej n. ZÅ‚a jest w tym sensie, Å¼e nc+ nie jest telewizjÄ… otwartÄ…. To satelitarna platforma
cyfrowa, za której oglÄ…danie trzeba pÅ‚aciÄ‡. Niektórzy majÄ… jÄ… w swoich domach juÅ¼ teraz,
bo wczeÅ›niej wykupili tÄ™ platformÄ™ cyfrowÄ…, innych czeka decyzja, czy w zwiÄ…zku ze
wspomnianÄ… trzyletniÄ… umowÄ…, wykupiÄ‡ (dokupiÄ‡?) nc+ czy nie. Dobra jest taka, Å¼e nc+
planuje pokazywaÄ‡ zawody w Poznaniu w wymiarze o wiele szerszym, niÅ¼ to czyniÅ‚a telewizja
publiczna (TVP Sport) dotychczas. DoÅ›Ä‡ powiedzieÄ‡, Å¼e np. w niedzielÄ™ 13 grudnia na
róÅ¼nych kanaÅ‚ach sportowych nc+ relacjonowane bÄ™dzie na Å¼ywo wszystko, czyli:
&bull; finaÅ‚ maÅ‚ej rundy&bull; Cavaliada Future&bull; ujeÅ¼dÅ¼enie&bull; Grand Prix SkÄ…d to
wszystko wiem? Bo telewizja nc+ zwróciÅ‚a siÄ™ do mnie z propozycjÄ…, abym byÅ‚ jednym z
komentatorów. Jednym, bo jest to zadanie, które przekracza moÅ¼liwoÅ›ci pojedynczego
czÅ‚owieka. PodjÄ…Å‚em siÄ™.Nie znam tak szczegóÅ‚owo planów nc+, zwÅ‚aszcza jeÅ›li chodzi o
obszernoÅ›Ä‡, w przypadku Lublina i Torwaru, ale wiem, Å¼e zaÅ‚oÅ¼enia sÄ… podobne &ndash;
szeroko!A wiÄ™c do usÅ‚yszenia na antenie nc+. Przynajmniej z niektórymi z PaÅ„stwa.Marek
Szewczyk
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